
 

 

 

 
Verslag van de vergadering van de Raad van Bestuur 

 
 

Zitting van donderdag 28 maart 2024 – 17.30 uur 
 
Aanwezigen: L. De Schepper voorzitter; A. Garcia, ondervoorzitter; S. Vervaet, ondervoorzitter; G. 
Weyns; C. Vermeulen; R. Heirwegh; D. Tielens; W. Maes; V. Catry; J. Mertens; R. Hiel; E. Debaets en 
W. Beeldens  
 
Verontschuldigd:  K. Weekers; 
 
 

1. Jaarverslag en jaarrekening 
 
Het jaarverslag en de jaarrekening worden toegelicht aan de hand van de meegestuurde 
documenten en de presentatie. In 2023 was er in alle gemeenten inzameling van restafval aan huis 
met gewogen diftar. De resultaten ervan zijn zeer positief. De restafvaldoelstelling van het lokaal 
materialenplan wordt ruimschoots gehaald. Diftar werkt. De kringloopwinkels deden het zeer goed. 
Er zijn veel meer verkochte artikelen dan de vorige jaren. De inspanningen van het team onder 
leiding van het nieuwe diensthoofd en met ondersteuning van DiLemma op winkelervaring werpen 
duidelijk hun vruchten af.  
Ibogem sluit het boekjaar af met een positief saldo van € 141.055,76. Er is een teruggave van de 
bijdrage aan de gemeenten voorzien van € 1,5/inwoner. 
 
Beslissing: de raad van bestuur keurt het jaarverslag en de jaarrekening goed en legt deze voor aan 
de algemene vergadering van 14 mei. 
 
 

2. Audit cyberveiligheid 
 
Op de vorige raad van bestuur werd beslist om een audit te laten uitvoeren rond de cyberveiligheid 
van de informaticastructuur bij Ibogem. De Vlaamse Overheid heeft een cofinancieringstraject 
goedgekeurd waarbij ook intercommunales hiervan kunnen genieten. Een voorwaarde is wel dat er 
gewerkt wordt binnen de raamovereenkomst van de Vlaamse Overheid. Hiervoor moet een 
bestelbrief worden opgemaakt (standaard sjabloon) en moet gekozen worden uit 3 goedgekeurde 
partners, in de volgorde van aanstelling. De eerste partner is Deloitte, de tweede partner is EY.  
Deloitte is een ervaren bedrijf, maar heeft niet de ervaring die op dit moment nodig is bij de audit 
van intercommunales. EY heeft een contract afgesloten met Limburg.net, de intercommunale waar 
recent een cyberaanval was, en de werking van Limburg.net zijn vergelijkbaar. Ibogem werkt ook 
nauw samen met Limburg.net. Daarnaast heeft Ibogem zeer recent nog samengewerkt met EY rond 
de regiovorming, EY kent de organisatie al. Bovendien zijn de prijzen van EY op dit moment beter dan 
deze van Deloitte. Ook vanuit de gemeenten is er een voorkeur voor EY. 
 
Om deze redenen wordt voorgesteld om toch met EY verder te werken en niet met Deloitte.  
 
 

3. Fusie gemeenten: stand van zaken 
 



 

 

 

Er werd afgesproken dat de gemeenten en Ibogem een officieel schrijven aan ABB zouden richten om 
daarop een officieel antwoord te krijgen zodat Ibogem ingedekt is als de intercommunale nog verder 
zou blijven bestaan na 01/01/2025. Ook het statuut van de bestuurders moet uitgeklaard worden 
door ABB indien de intercommunale langer kan bestaan. Op donderdag 21 maart is er een antwoord 
gekomen van ABB op de vragen die vanuit Ibogem gesteld werden. In het antwoord wordt 
aangegeven dat Ibogem nog verder kan bestaan onder de huidige vennootschapsvorm en dat binnen 
een redelijke termijn in 2025. Het is aan de nieuwe legislatuur om de keuzes te maken over de 
toekomst van Ibogem. Daarnaast werd ook geantwoord dat het statuut van de bestuurder 
gehandhaafd blijft en dat er in maart 2025 dus ook nog een nieuwe raad van bestuur moet 
geïnstalleerd worden. 
 
 

4. Varia 

 

Namens de Raad van Bestuur,  

 
 
Algemeen directeur      Voorzitter 
Wim Beeldens       Lientje De Schepper 


